
. .

PROTOKOLL 
HÖGANÄS BROTTSFÖREBYGGANDE RÅD 

HÖGANÄS 2019-09-02KOMMUN 

NÄRVARANDE 

Tjänstgörande ordförande Ulf Molin, 1:e vice ordförande kommunstyrelsen 

Ledamöter Lennart N ilsson, 2:e vice ordförande kommunstyrelsen 
Pia Möller, ordförande utbildningsförvaltningen 
Jan Abrahamsson, elevhälsochef 
Anders Ståhl, politisk sekreterare 
Lars Scotte, räddningschef 
Rebecka f-Iansen, ungdomssamordnare 
John Nielsen, fastighetschef 
Johan Hjert, kultur och fritidsförvaltningen 
Minna Thörnqvist, näringsliv 
Magnus Svederberg, park.ingenjör 
Ingemar N arheim, socialnämndens ordförande 
Marie Gartcr, Johan H errström, områdespoliser 
Kristina Pålsson, säkerhetsansvarig 

Sekreterare Kristina Pålsson 

Sammanträdestid kl1 5.00-16.30 

Paragrafer § 152-§161 

MÖTESORDFÖRANDE 
Ulf Molin utsågs till ordförande för dagens möte. 

JUSTERING 

Utsedd att justera Magnus Svederberg 

UNDERSKRIFTER 

ik~.... ..~..... .. .. .....Sekreterare 
Kristina Pålsson 4~ 

Ordförande ... ' . . . . ...... . ... ··· ·· ·· ·· ·...... . 
Ulf 
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ÄRENDEN 
§ 152 Presentation av vår nya ungdomssamordnare Rebecka Hansen 

Även Johan H jert Kultur och Fritid samt Minna Thörnqvist presenterade. 
§ 153 Janne Eneroth, fåltassistent, lägesbild 
§ 154 Protokoll föregående möte 

§ 155 Lägesbild-Sommaren-Polisen-Fältarna 

§ 156 Alkoholförtäring samt D NA 

§ 157 Våldsbejakande gruppen 

§ 158 Fortsatt utveckling Brå-näringslivet-föreningslivet 

§ 159 Ekonomi 

§ 160 Övrigt 

§ 161 Nästamöte2019-11-11 Höganässalen 

§ 152 
PRESENTATION NY UNGDOMSSAMORDNARE 

Vår nya ungdomssamordnare heter Rebecka Hansen och gjorde en kort presentation av sig själv. 
Hon kommer att ha sitt kontor på biblioteket i Höganäs. Mycket arbete kommer i början att läggas på 
Barnkonventionen som kommer att bli lagstadgad. 
Johan Hjert, kultur och fritid samt Minna Thörnqvist, Näringsliv deltager också för förta gången i detta 
sammanhang. 

§ 153 JANNE ENEROTH, FÄLT, LÄGESBILD 

Berättar att han och Gunilla just nu är ute i alla årskurs 6 föräldramöten för att informera om läget i kom
munen. Anledningen till at man valt årskurs 6 är för att man känner att man tappar intresset ifrån föräld
rarna i årskurs 7. 
Janne redogör för att det finns cannabis, tramadol men även extasy i kommunen. På Kvickbadet i somras 
skall Janne ha blivit kontaktad av en medborgare som såg när man delade narkotilca öppet. Janne uppma
nade medborgaren att ringa 112. Narkotikan är lättillgänglig. 
Polisen, Marie ochJohan : menar att bilden att alla använder droger i Höganäs som ofta förekommer inte 
stämmer med verkligheten, det kan ha kommit in tips och när man kontrollerar dessa så ger det inte ut
slag. Västkusten med Malmö-Helsingborg-Landskrona gör ju att Höganäs ligger i denna linje. 
Närheten till Helsingborg och trycket där inne gör också att handeln förflyttas utåt. Det mesta kan även 
köpas på Internet idag. 
Polisen upplever inte att man har fler säljare idag och att man har bra koll. 

Alkohol är inte lika stort längre. 
Man tycker sig inte se någon ökad brottlighet i samband med droger? Inte samma klimat som i Helsing
borg, inga skjutningar i Höganäs. 
Vilctigt att jobba vidare med Drogprojekten som man tidigare haft på Bruksskolan och Kullagymnasiet. 
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§ 154 PROTOKOLL FÖREGÅENDE MÖTE 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna. 

§ 155 LÄGESBILD-SOMMAREN-POLISEN 

Lägesbilden är utskickad. Sammanfattningsvis får vi säga att vi haft en bra sommar. 13 krossade rutor i 
hela kommunen under sommaren. Inga bränder som direkt kan knytas till ungdomar. Klotter som är spritt 
över hela kommunen och där samma " tag" dyker upp som gör att man måste ha tillgång till någon form 
av fordon. 
Kvickbadet har fungerat bra. Personal ifrån R1J samt nya attraktioner men även att det inte delades ut 
gratis busskort gjorde att vi i s tort sett bara hade ungdomar ifrån vår egen kommun på badet. 

Våra områdespoliser har fått köra TGV under hela sommaren och har inte kunnat jobba med sina områ
desuppgifter. Likaså är det ingen som har gått in och fyllt upp Fältarnas tjänster då dem har semester. 
Viktigt att vi är ute så mycket som möjligt då vi har mycket ungdomar ute. 
ER har varit mobila i sina aktiviteter och har flyttat ut dessa vid fint väder och till platser där ungdomar 
befunnit sig, försöker utveckla detta ännu er. 

§ 156 ALKOHOLFÖRTÄRING SAMT DNA 

Har haft mycket personer på bänkarna och det h jälper inte när kommunpersonal går ut och hotar med att 
polisen kommer och häller ut spriten om polisen inte finns på plats. Så fort alkohol slagits ut ser man att 
det faktiskt händer. Områdespoliserna hanterar detta nu när dem är tillbaka. 
Bänken utanför Veterinärskliniken har Magnus med hjälp av UC fått flytta, just för att man suttit där utan
för och stökat, vilket gjort det svårt att hantera de sjuka djuren innan för. 

DNA for tsätter och vi hoppas på att överenskommelsen med Athea snarast gör att de produkter som 
levereras ut till skolor och andra förvaltningar redan kommer att vara märkta ifrån leverantören när de 
anländer ti11 brukaren. 

Våra kriminologer som utvärderat vårt DNA projekt är godkända och kommer att redovisa sitt arbete för 
oss på nästa BRA möte den 11/1 1. 

0 

§ 157 VALDSBEJAKANDE GRUPPEN 

Fa1niljen Helsingborg skulle ta fram en handlingsplan för Avhoppare och Atervändare. Har inte hört nå
got gällande detta och politiken har inte heller hört något. Ny kontakt kommer att tas med Elina Bratt 
säkerhetschef i H elsingborg för uppdatering i hur långt man har kommit. 

§ 158 FORTSATT UTVECKLING AV BRÅ-NÄRINGSLIVET
FÖRENINGSLIVET 

Minna Thörngvist inbjuden ifrån Näringslivsavclelningen för att just hjälpa till att utveckla detta samar
bete. 
Rebecka, vår ungdomssamordnare jobbar nära föreningarna och kommer att utveckla detta. 
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§ 159 EKONOMI 

Använda medel 5534 kronor. Då är fortfarande 15.000 kronor för årets Summerkick inte överförda vilket 
vi beslutat om på Brå mötet 2019-05-06. 
Beslutar att förhöra oss om före detta Rektorn på skolan i Trollhättan fortfarande har möjlighet att 
komma att föreläsa för oss. Tanken är då 2 dragningar på dagen och 1 på kvällen där även föräldrar bjuds 
in. Detta för att föreläsningen mestadels handla om förebyggande arbete och hur vi undviker liknande 
situationer i framtiden. Kristina kontaktarJonna om detta. 

§ 160 ÖVRIGT 

Inbjudan till ''Tillsammans mot droger och brott" med fokus på barn och unga. 
2019-11-07 klockan 9-16 i Malmö. Dagen är kostnadsfri. 
Vore bra om vi kunde åka ner några stycken av oss som hanterar dessa frågor eftersom det är en stor u t
maning. Lägger med inbjudan när protokollet går ut. 

§ 161 NÄSTA M ÖTE 

Måndagen 11/11 2019 klockan 15.00-16.30 i Höganässalen. 
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